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Nr. Emne Ansvarlig 

0. Mødedeltagere 
 
Ulrik Andersen, Trine Gram, Anette Serup, Sussie Bach, Geert Christensen, Lone Nielsen, 
Simone Lindekilde, Jette Toft og Lone Olesen 
 

 

1.  Godkendelse af referat fra sidst 

 

Godkendt 

 

2.  Lege- og læringsmiljøvurdering 

 

Det blev kort gennemgået, hvad det handler om, men eftersom der endnu ikke har været 

tilsyn, som er udsat til uge 15, udsættes dette punkt til næste bestyrelsesmøde.  

 

3.  GDPR-regler og brugen af Aula og Facebook 

 

Grundet GDPR-reglerne, må Messenger ikke længere må bruges til at dele billeder for at 

informere forældrene om børnenes aktiviteter, oplevelser og dagligdagen i dagplejen. 

Fremadrettet skal det, forældre og dagplejere imellem, foregå på via Aula, som er en sikker 

platform til arkivering og deling af billeder. Facebook må dog gerne bruges til at formidle 

information om dagplejens generelle virke, ligesom det hidtil er blevet gjort via den 

offentlige Facebookgruppe ”Dagplejen i Spjald”, og der skal i den forbindelse ikke 

indhentes samtykke til at bruge billederne. 

 

Dagplejerne kan ikke bruge deres private mobiltelefoner til at tage billeder, da Aula app’en 

ligger på iPad’en. De skal derfor fremadrettet bruge iPad’en til at tage billeder med. 

 

Det er værd at undersøge med IT afdelingen, om det er muligt for dagplejerne at bruge 

medarbejder-app’en på deres mobiltelefoner, da det ikke er optimalt hverken for 

dagplejerne eller børnene, hvis alle billeder skal tages med de iPads, som 

dagplejepersonalet har fået stillet til rådighed af kommunen. De er klodsede at have med 

sig, og det er ikke rart for børnene at blive præsenteret for en stor iPad-skærm, når 

dagplejerne skal tage billeder. Det er mere diskret for børnene og nemmere for dagplejerne 

med mobiltelefoner. Trine oplyser, at det fungerer fint på hendes skole, hvor 

medarbejderne bruger medarbejder-app’en på deres private mobiltelefoner og informerer 

desuden om, at der hos dem er to muligheder for at dele billeder fra deres mobiltelefoner, 

hvor billederne kan fint kontrolleres, og alle retningslinjer iht. GDPR stadig følges. Den ene 

mulighed er, at man tager sine billeder som normalt fra sin telefon, ligger dem op på Aula i 

et billedgalleri, hvorefter man sletter dem på sin telefon. Den anden mulighed ligger i, at 

man kan åbne Aula og tage billederne gennem app’en, så de bliver gemt direkte på Aula i 

et billedgalleri, hvortil man kan lave beskrivende tekster, som man ønsker. 
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Det er vigtigt for os, at vi bliver ved med at synliggøre vores dagpleje udadtil, som hidtil 

hovedsageligt har foregået via Facebookgruppen ”Dagplejen i Spjald”, men hvis 

dagplejerne skal tage alle deres billeder med deres iPads, kan vi godt frygte, at det bliver 

for bøvlet for dem at tage billeder af deres hverdag, og så dør kommunikationen udadtil og 

også forældre og dagplejere imellem. Det er derfor vigtigt for os, at der bliver fulgt op på 

udviklingen.  

 

Vi blev enige om, at vi ser tiden an indtil oktober, så personalet får mulighed for at øve sig i 

brugen af Aula. Derefter skal de, der har børn i dagplejen, give en tilbagemelding på, om 

de har oplevet en ændring/reduktion i mængden af info og billeder, som de modtager fra 

dagplejen, og vi må også evaluere på informationen på Facebookgruppen. Herefter må vi 

få en snak om, hvorvidt der er behov for justering. 

 

4.  Arbejdsdagen d. 29. maj – hvem gør hvad? 
 
Grundet Corona’en er det endnu usikkert, om vi må afvikle arbejdsdagen, da vi 
forventer/håber, at mange vil deltage. Vi planlægger det ud fra, at der lempes på 
restriktionerne, så vi gerne må samles og justerer til, hvis vi kan se, at det bliver 
nødvendigt, når vi nærmer os datoen. 
 
Vi flytter det til den 12. juni, da Erhvervsgruppen i Spjald afholder et arrangement d. 29. 
maj, som vil komme til at tage mange af dem, som vi satser på som de hjælpende hænder.  
 
Vi laver en liste med de ting der skal laves og starter med at gå direkte til de personer, som 
vi tænker kunne være gode tovholdere på de respektive opgaver og beder dem hjælpe 
med at finde nogen, som kan hjælpe med at få løst opgaven. Geert og Jette går en tur på 
legepladsen for at se, hvad der skal gøres, og Jette hører personalet ad, om der er noget 
de tænker, der trænger til en kærlig hånd. Jette laver en derefter listen og deler med 
bestyrelsen. 
 
Datoen for arbejdsdagen skal meldes ud på Aula hurtigst muligt.  
 
Lone laver et udkast til en infoplakat og sender til Geert, hvorefter vi udskriver i A3 og 
hænger ud på stuerne i slutningen af april. Denne lægges også op på Aula. 
 
3 uger før arrangementet offentliggøres listen med arbejdsopgaver, hvor folk kan bide sig 
på de det, de har mest lyst til. Listen printes og lægges ved stuerne samt lægges op på 
Aula. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Jette og 
Geert 
 
 
 
Jette 
 
Lone og 
Geert 
 
 
Jette 

5.  Siden sidst 
 
Simon og Dan er stoppet lige inden påske, og der er blevet rykket lidt rundt på personalet. 
 
Budget: Elsebeths afvikling er blevet lidt dyrere, end først forventet. Vi er normeret til 7 
børn mindre i år, end vi var sidste år. Med personalejusteringerne, der er lavet nu, 
forventes det, at vi kommer ud af 2021 med et mindre overskud. 
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Børnehavens forskellige stuer har været på nogle busture, og der er planlagt flere endnu. 
Derudover er der planlagt en ”Jagtuge” i uge 17 og 18, hvor der kommer bl.a. kommer en 
jæger på besøg i børnehaven. 
 
Lone N. informerer om, at der i dagplejen er lagt planer for sundhedsugen.  
 
Bedsteforældredag i børnehaven er planlagt til at skulle afvikles d. 19. maj. Den skal flyttes 
til efter sommerferien i ugen efter sensommerfesten. Det skal meldes ud på Aula hurtigst 
muligt. 
 

 
 
 
 
 
 
 
Jette 
 

6.  Næste møde 
 
Mandag d. 7. juni kl. 19.30. 
 

 
 
Alle 

 


